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Aan de voorzitter van de commissie,  
 
 
Steller vragen: Paul Elsendoorn PvdA Geldrop-Mierlo 
 
Onderwerp: Toezegging bij motie over aanplakzuil met dorpse grandeur (juni 2022) 
Aanleiding: 
Op 7 juni 2022 heeft de raad – op initiatief van de PvdA samen met GroenLinks, 
VVD, Samen en D66 – een motie ingedient met de titel: “Een aanplakzuil met dorpse 
grandeur.”    De portefeuillehouder, de heer Van Bree, heeft toen toegezegd dat er 
onderzoek zou komen naar de mogelijkheden voor aanplakzuilen, borden of digitale 
varianten in onze dorpscentra. Nu, drie jaar later, zien we nog geen enkel resultaat, 
behalve dat er herhaaldelijk wordt verwezen naar de Stichting Villagemarketing. 

Daarom heb ik de volgende vragen: 

1. Kunt u duidelijk aangeven wat u de afgelopen drie jaar concreet heeft 
gedaan aan het toegezegde onderzoek? 

o Welke stappen zijn er gezet? 
o Zijn er rapportages, adviezen of andere documenten? 

 

2. Kunt u aangeven op welke termijn we als inwoners daadwerkelijk 
aanplakzuilen of borden kunnen verwachten op openbare plekken in 
onze kernen? 

o Is er al een planning of voorstel? 
o Welke rol speelt Stichting Villagemarketing hierin nog? 

 
 
 

 


